

Date: 4 Aril 2024

التاريخ: 4 ابريل 2024

After Compliments,,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject/ Initial approval for the Oman Chromite Company to obtain exploration and mining rights in Concession Block-11-A.**

الموضوع/ موافقة أولية على حصول شركة الكروم العمانية على حقوق الاستكشاف والتعدين في منطقة امتياز رقم 11-أ.

We are pleased to inform our esteemed shareholders that, following the bidding process initiated by the Ministry of Energy and Minerals (MEM) in March 2023, the Ministry has issued an initial endorsement for Oman Chromite Company's proposal to acquire exploration and mining rights for Block-11-A. This endorsement is subject to the finalization of the Concession Agreement with the Government. Block-11-A, located in North Oman, spans an area of 1,438 km<sup>2</sup> available for exploration.

يسرنا أن نُعلم مساهميننا الكرام بأنه عقب عملية المزايمة التي بدأتها وزارة الطاقة والمعادن في مارس 2023، فقد أصدرت الوزارة موافقة أولية على عرض شركة الكروم العمانية للحصول على حقوق الاستكشاف والتعدين في منطقة امتياز تعدين رقم 11-أ. هذه الموافقة مشروطة بإنهاء إجراءات توقيع اتفاقية الامتياز مع الحكومة. تقع منطقة 11-أ في شمال سلطنة عُمان وتمتد على مساحة 1,438 كم<sup>2</sup> متاحة للاستكشاف.

Best regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

For Oman Chromite Company ( S.A.O.G )

عن شركة الكروم العمانية (ش.م.ع.ع)

  
عبدالمنعم المرشدي  
الرئيس التنفيذي  
شركة الكروم العمانية  
Oman Chromite Company  
C.R. : 3133214